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Informacja z działalności Burmistrza Prudnika za okres od 28 czerwca do 

28 sierpnia. Z ważniejszych spraw należy wymienić: 

 

1. Wydawać by się mogło, że w dniu dzisiejszym powinny być już zakończone uzgodnienia 

związane z organizacją publicznego transportu zbiorowego na terenie Powiatu Prudnickiego, 

że z dużym wyprzedzeniem przygotowani jesteśmy na dzień 1 września, gdy  

w ramach PTZ będą prowadzone również przewozy szkolne, niestety jeszcze wczoraj odbyły 

się gorączkowe negocjacje z PKS Głubczyce. W wyniku tych rozmów w najbliższy piątek 

podpisana zostanie umowa o świadczenie usług publicznego transportu zbiorowego pomiędzy 

PKS Głubczyce, które jest Operatorem dla każdej gmin z osobna i dla powiatu prudnickiego, 

którzy na swoim terenie są organizatorami publicznego transportu zbiorowego. Ostatecznie 

podpisana została umowa na przewozy szkolne. 

Sytuacja ta oznacza, że do istniejącej siatki połączeń w okresie nauki szkolnej dochodzą 

połączenia, które z jednej strony realizować będą przewozy szkolne oraz będą dostępne dla 

pozostałych pasażerów. Inaczej mówiąc do każdej miejscowości do której dowożone będą 

dzieci do szkół dodane zostaną dodatkowe kursy. Komunikacja ta może odbywać się 

wyłącznie w granicach Gminy Prudnik, a realizatorem umowy będzie PKS Głubczyce. 

Rozkład jazdy z dworca autobusowego  ważny od 01.09.2019 jest  dostępny na stronie 

www.e-podroznik.pl . 

Kolejnym elementem publicznego transportu są komercyjne przewozy świadczone na trasach 

z i do Opola oraz z i do Nysy. W pierwszym przypadku kursy realizuje PKS Opole w drugim 

PKS Nysa, Do tych kursów Gmina Prudnik nie dopłaca.  

PKS Opole uwzględnił uwagi pasażerów dotyczące rozkładu jazdy, dostosowując go do 

zgłaszanych potrzeb, a rozkład obowiązujący od  

1 września dostępny jest na stronach przewoźnika. Od jutra na dworcu w Prudniku 

sprzedawane będą przez PKS Opole bilety miesięczne. Podejmowałem negocjacje dotyczące 

ilości kursów na trasie z i do Nysy z Prezesem PKS Nysa i władzami Powiatu Nyskiego, 

jednak na tą chwilę bez rezultatu. 

Zamierzam również wystąpić do Marszałka Województwa w sprawie określenia perspektyw 

rozwoju linii kolejowej prowadzącej przez Prudnik, jako elementu publicznego transportu 

zbiorowego na terenie Gminy Prudnik.  

http://www.e-podroznik.pl/
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Umówiliśmy się z Gminą Głogówek i Lubrza , że w połowie września rozpoczynamy 

rozmowy na temat funkcjonowania publicznego transportu zbiorowego po zakończeniu 

umowy z PKS Głubczyce, czyli po 30 sierpnia 2020r. 

 

2. Informuję Państwa, że z dniem 1 września postanowiłem rozwiązać za trzymiesięcznym 

okresem wypowiedzenia umowę o pracę z Dyrektorem Ośrodka Sportu i Rekreacji Panem 

Markiem Krajewskim. Równocześnie ogłosiłem nabór na to stanowisko, a termin składania 

ofert upływa 9 września. Była to decyzja bardzo trudna bo i okres związany z zakończeniem 

sezonu letniego, jak i organizacją Memoriału im Stanisława Szozdy nie sprzyja takim 

posunięciom. Mając jednak na uwadze sytuację w jednostce oraz nawarstwiające się 

problemy zarządcze i organizacyjne stwierdzone w kolejnych kontrolach uznałem, że decyzja 

ta bez względu na konsekwencje musi być podjęta natychmiast. Dzięki zaangażowaniu Pani 

Małgorzaty Halek Malinowskiej Kierownik Agencji Promocji, której na część etatu 

powierzyłem pełnienie obowiązków Dyrektora OSiR, udało się ogarnąć kwestie zarządzania 

Ośrodkiem oraz organizacji imprez zaplanowanych w kalendarzu Ośrodka. 

 

3. W ostatnim czasie wiele mówi się o ewentualnym przejęciu przez Gminę od  Powiatu 

obiektu szkoły zawodowej przy ulicy Podgórnej - na szkołę podstawową. Omawialiśmy tą 

sprawę wielokrotnie, przypomnę tylko, że w I półroczu uchwała Rady podjęta jeszcze  

w poprzedniej kadencji w sprawie przejęcia obiektu została uchylona. 

Równolegle przystępujemy do opracowania założeń związanych z funkcjonowaniem szkoły 

podstawowej na Osiedlu Jesionowe Wzgórze oraz potrzeb w tym zakresie. Tak więc 

analizowana jest demografia oraz możliwości poprawy bazy dydaktycznej już istniejącego 

obiektu szkoły Nr 1. Wstępnie już dziś mogę zakomunikować, że w budżecie na 2020 rok 

zaproponuję zadanie związane z opracowaniem dokumentacji technicznej na rozbudowę 

Szkoły Podstawowej Nr 1 przy ulicy Podgórnej, poprzez dobudowę do istniejącego obiektu- 

budynku połączonego z istniejącą szkołą - łącznikiem. Chcę, aby w tym miejscu powstała 

nowoczesna szkoła  na miarę XXI wieku. 

 

4. 23 sierpnia minął termin składania projektów do budżetu obywatelskiego Prudnik 2020. 

Zgłoszonych zostało 13 zadań w tym 12 projektów inwestycyjnych i 1 nieinwestycyjny. 

Projekty dotyczą: 
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1) dwa związane są z budową tężni solankowej w Parku Miejskim w Prudniku. Projekty 

są bardzo podobne dotyczą tego samego miejsca i zakresu. Będę rekomendował 

połączenie tych wniosków w jeden . 

2) budowy PUMPTRACKA – rowerowego placu zabaw – przy Stadionie Miejskim 

3) zakupu SMART ŁAWEK – nowoczesnych ławek solarnych z dostępem do internetu, 

funkcją ładowania przez USB oraz usługą sensor smogu. Lokalizacja : Rynek, Plac 

Wolności, Plac Szarych Szeregów. 

4) wybrukowania terenu przyległego do Kościoła Parafii Miłosierdzia Bożego  

w Prudniku 

5) budowy systemu informacyjnego INFO GROBONET na Cmentarzu Komunalnym  

w Prudniku 

6) zakup nowoczesnego wyposażenia oddziału dla dzieci Biblioteki Publicznej  

w Prudniku 

7)  remont i wyposażenie ogólnodostępnego Klubu Emeryta -przy ulicy Jagiellońskiej 

8) renowacja i wyposażenie harcówki – przy ulicy Królowej Jadwigi 

9) wyposażenie w nowe elementy na placu zabaw przy przedszkolu w Niemysłowicach 

10) rozwój działalności kulturalno-sportowej w sołectwach: Łąka Prudnicka, Moszczanka, 

Niemysłowice, Rudziczka, Szybowice 

11)  oświetlona altana w Piorunkowicach 

12)  młody inżynier – warsztaty dla dzieci i nastolatków – projekt nie inwestycyjny. 

Zgodnie z uchwałą Nr XI/187/2019 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 27 czerwca 2019 r.  

w sprawie ustalenia zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji społecznych na temat budżetu 

gminy Prudnik na 2020 rok, w pierwszy etapie wnioski złożone przez mieszkańców zostaną 

poddane weryfikacji formalno-prawnej tj. w zakresie zgodności projektu z: listami poparcia, 

ustalonym formularzem, kosztorysem zadania nieprzekraczającym kwot określonych  

w uchwale, sytuacją prawną nieruchomości, której dotyczy zadanie, w tym czy nieruchomość 

stanowi własność gminy Prudnik oraz czy wnioskowane zadanie jest zgodne  

z obowiązującym planem przestrzennego zagospodarowania. 

W przyszłym tygodniu zweryfikowane projekty zostaną przekazane Komisji Budżetu, 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej, która stwierdza zgodność złożonych 

projektów z dokumentami strategicznymi i perspektywicznymi planami inwestycyjnymi 

gminy na danym terenie, założonym harmonogramem, tj. możliwością realizacji projektu przy 

uwzględnieniu jego uwarunkowań,  zasadą gospodarności, tj. wysokości kosztów rocznego 

utrzymania projektu po jego zrealizowaniu w stosunku do jego wartości (nie więcej niż 20%),  
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zasadą bezpieczeństwa planowanego do realizacji projektu dla jego użytkowników i innych 

osób oraz odpowiedzialności gminy z tego tytułu. Głosowanie rozpocznie się od 11 września i 

trwać będzie do 16 września. 

 

5. Informuję, że Gmina Prudnik zawarła porozumienie z Wojewódzkim Funduszem Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu, na mocy którego przystąpiliśmy do obsługi 

programu priorytetowego „Czyste Powietrze”. Porozumienie to umożliwia nam udział  

w procesie wdrażania Programu. Urząd Miejski w Prudniku będzie przyjmować wnioski  

o dofinansowanie i dokonywał ich wstępnej weryfikacji. Ułatwi to dostęp naszym 

mieszkańcom do skorzystania z Programu oraz usprawni proces jego wdrażania.  

Mogę powiedzieć, że od podpisania porozumienia widać duże zainteresowanie Programem,  

a pracownicy Urzędu udzielają informacji o warunkach złożenia wniosku. 

 

6. W czerwcu odbyły się Walne Zgromadzenia Spółek, których jednoosobowym 

udziałowcem jest Gmina Prudnik i w których Burmistrz pełni rolę Zgromadzenia 

Wspólników. 

Wszystkim organom Spółek udzieliłem pokwitowania za rok działalności 2018. W związku  

z tym, że działalność Spółek jest analizowana na dzisiejszej sesji wskażę tylko podstawowe 

wskaźniki dotyczące Spółek : 

1) Zakład Usług Komunalnych: suma bilansowa 4.426.417,91zł., kapitał własny 

1.686.269,22zł., strata 1.281.069,16zł 

2) Zakład Wodociągów i Kanalizacji : suma bilansowa 40.179.453,56 

zł., kapitał własny 33.928.457,27zł. Zysk – brutto 104.461,16 

netto 71.702,16 zł. Gmina pobrała dywidendę w kwocie 55 927,68 zł 

3) Zakład Energetyki Cieplnej : suma bilansowa 17.143.464,70  

zł., kapitał własny 8.811.900,24 zł. Zysk – brutto 76.382,84, netto 32.226,84 zł. Gmina 

pobrała dywidendę w kwocie 32 226,84 zł. 

4) Prudnickie Towarzystwo Budownictwa Społecznego: suma bilansowa 7.011.041,78 zł., 

kapitał własny 4.058.281,49 zł. Zysk – brutto 56.302,42 zł.  netto 39.423,42 zł. 

 

7. 10 lipca odbył się konkurs na dyrektora Zespołu Szkolnego Przedszkolnego w Prudniku. 

Uznanie komisji konkursowej, w skład której wchodzili przedstawiciele organu 

prowadzącego, rady rodziców, grona pedagogicznego oraz kuratorium oświaty w Opolu, 

zdobył mgr Janusz Bazydło. Nowemu dyrektorowi życzę powodzenia w realizacji założeń, 



 5 

jakie przedstawił w koncepcji prowadzenia placówki. Jednocześnie chciałby podziękować 

odchodzącej pani dyrektor mgr Krystyna Wróblewskiej za wieloletnie kierowanie tą 

placówką. 

8. Spotkałem się z członkiem Zarządu Spółki ARRIVA w związku z ewentualną ofertą 

zakupu przez gminę bazy ARRIVY przy ulicy Kościuszki. Za zgodą Rady zaoferowałem 

kwotę 2 000 000 zł, jednak propozycja ta została odrzucona. Zdaniem Prezesa kwotą 

wyjściową musi być wartość wyceny, czyli około 3 500 000 zł. Na tą chwilę baza będzie 

oczekiwać na nowe ogłoszenie przetargu, a ze strony ARRIVY jest wola dalszych rozmów. 

 

9. Zgodnie z § 2 uchwały Nr VIII/122/2011 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 31 maja 2011 

r. w sprawie zasad sprzedaży lokali użytkowych i jednolokalowych budynków użytkowych 

ich najemcom i dzierżawcom informuję, że została ustalona cena sprzedaży: 

- nieruchomości oznaczonej na mapie nr 11 – obręb Prudnik jako działka nr 1503/74 o pow. 

0,0017 ha, zabudowanej jednolokalowym budynkiem użytkowym - garażem o powierzchni 

użytkowej 11,25 m
2
 na kwotę 15.500,00 zł w tym cena budynku 14.117,00 zł i cena gruntu 

1383,00 zł. Sprzedaż nieruchomości nastąpi na rzecz najemcy garażu. Wartość nakładów 

poniesionych na wybudowanie garażu przez poprzednika prawnego najemcy- została ustalona 

- na kwotę 14.117,00 zł.  Kwota ta zostanie zaliczona na poczet ceny sprzedaży 

nieruchomości. Do pozostałej do zapłaty części ceny tj. kwoty 1.383,00 zł zostanie doliczony 

podatek Vat (23%) w kwocie 318,09 zł. 

 

10. Zgodnie z ogłoszonym przez Urząd Marszałkowski Województwa Opolskiego naborem 

projektów w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego na 

lata 2014-2020 w działaniu 5.1. „Ochrona różnorodności biologicznej” złożony został 

partnerski projekt Gminy Nysa, Gminy Prudnik, Gminy Głuchołazy oraz Starostwa 

Powiatowego w Prudniku pod nazwą „Bioróżnorodność bogactwem Gminy Głuchołazy, 

Gminy Nysa, Gminy Prudnik i Powiatu Prudnickiego”. 

Projekt w części dotyczącej Gminy Prudnik swoim zakresem rzeczowym obejmować będzie 

następujące działania: w części dotyczącej Parku Miejskiego:  

 wykonanie inwentaryzacji przyrodniczej z projektem gospodarki drzewostanem,  

 wycinkę ok 10% (tj ok. 260 szt.) drzew,  

 pielęgnację ok 70% (tj 1638 szt.) drzew,  

 wykonanie 20 ekspertyz dendrologicznych,  
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 zakup 3 szt. karmników,  

 zakup i montaż 20 szt. budek lęgowych dla ptaków,  

 zakup 5 szt. budek lęgowych dla wiewiórek. 

Natomiast projekt w części dotyczącej cmentarza komunalnego obejmować będzie: 

 wykonanie aktualizacji inwentaryzacji przyrodniczej z projektem gospodarki 

drzewostanem oraz projektem nasadzeń,  

 wycinkę ok 10% (tj ok. 20 szt.) drzew,  

 pielęgnację 100% (tj 300 szt.) drzew,  

 wykonanie 150 szt. nasadzeń,  

 wykonanie 12 ekspertyz dendrologicznych oraz  

 wykonanie projekt wraz wykonanie zagospodarowaniem zieleńca przy Cmentarzu 

Komunalnym. 

Złożony projekt w części dotyczącej Gminy Prudnik opiewa na całkowitą wartość 1 436 

300,00  zł a Gmina Prudnik ubiega o dofinansowanie swojej części projektu kwotą 1 220 

855,00 zł tj kwotą stanowiącą aż 85% wartości kosztów kwalifikowalnych tj maksymalną 

możliwą do pozyskania w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Opolskiego na lata 2014-2020. Projekt w przypadku jego akceptacji – uwzględniając 

specyfikę projektu - zakłada jego rzeczową realizację w terminie od drugiego kwartału 2020 

do czwartego kwartału 2021 r. 

Informuję jednocześnie, iż zgodnie z informacją zawartą w ogłoszeniu o naborze projektów 

rozstrzygnięcie ogłoszonego konkursu planowane jest – zgodnie z informacją zawartą  

w ogłoszeniu o naborze - w terminie do końca miesiąca stycznia 2020 r.  

  

11. W dniu 21 sierpnia Gmina Prudnik złożyła w Opolskim Urzędzie Wojewódzkim wniosek 

o dofinansowanie przebudowy ulicy Legionów w ramach rządowego Funduszu Dróg 

Samorządowych. 

Zakres rzeczowy projektu przewiduje przebudowę ulicy Legionów w zakresie obejmującym 

wykonanie:  

2 800 m² nowych nawierzchni,  

686 m² chodników, 

939 m² ścieżki pieszo-rowerowej 

29 szt. oznakowania pionowego 

63 m oznakowania poziomego 
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oraz kanalizację deszczową. 

Całkowita wartość kosztorysowa projektu wynosi 1 308 982,24 zł.  

Zgodnie z uregulowaniami Programu Dróg Samorządowych maksymalna wysokość 

dofinansowania może wynieść do 80% wartości a decyzja o ewentualnej wysokości 

dofinansowania podjęta zostanie przez organy administracji rządowej oceniające złożone 

projekty (tj. Urząd Wojewódzki, Ministerstwo) i na etapie składania projektu Gmina Prudnik 

nie jest w stanie określić procentowej wysokości ewentualnego dofinansowania. 

Zgodnie z zapisami Programu Dróg Samorządowych decyzja o wyborze zadań nastąpi po 

czterech miesiącach od terminu złożenia projektów, co oznacza że nastąpi to w połowie 

sierpnia bieżącego roku.     

 

12. Informuję, że w ramach budżetu Gminy Prudnik na 2019 rok wdrożono następujące 

procedury przetargowe: 

1) rozstrzygnięto przetarg na budowę drogi ulicy Dębowej. Umowę podpisano z ROCON Sp. 

z o.o. z Tułowic. Kwota umowy 947 100, zł. 

2) ogłoszono przetarg, rozstrzygnięto i podpisano umowę na modernizację pomieszczeń  

sanitarnych z dostosowaniem dla dzieci niepełnosprawnych w Zespole Szkolno-

Przedszkolnym przy ul. Szkolnej. Umowę zawarto z Zakładem Usług Komunalnych 

Jednoosobowa Spółka Gminy z o.o. z   Prudnika. Kwota umowy 439 947,80  zł. 

3) ogłoszono przetarg na  przebudowę dworca autobusowego w Prudniku. Wpłynęło 5 ofert. 

Przetarg unieważniono ponieważ cena najtańszej oferty przewyższała kwotę, jaką Gmina 

zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia. 

 

13. Na terenie Prudnika w trakcie realizacji jest 6 nowych dróg gminnych o łącznej długości 

jezdni wynoszącej blisko 2,5 km i chodników o tej samej długości. Podjęliśmy dodatkowo 

starania aby zadania te były dofinansowane środkami zewnętrznymi (na tą chwilę co najmniej 

dwa zadania posiadają dofinansowanie w wysokości 50% i 53%, a pozostałe cztery w ramach 

rządowego programu Funduszu Dróg Samorządowych znalazły się na liście rankingowej 

Wojewody Opolskiego, która została przekazana do akceptacji Pana Premiera. 

I tak:  

„Budowa drogi ulicy Azaliowej” 

W ramach zadania wykonano do dnia dzisiejszego nawierzchnie części chodników oraz 

jezdni na odcinku ok. 70% w pozostałej części trwają prace związane z wykonaniem 
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podbudowy jezdni oraz kanalizacji deszczowej. Jezdnia została wykonana z kostki betonowej 

o szerokości 6.0m chodniki obustronne z kostki betonowej o szerokości 2.0m. 

„Budowa drogi ulicy Dębowej” 

Na ulicy rozpoczęto korytowanie pod konstrukcyjne nawierzchnie jezdni. Rozpoczęto prace 

kanalizacji deszczowej odwodnienia jezdni. 

„Budowa drogi ulicy Jaśminowej” 

W ramach zadania wykonano do dnia dzisiejszego nawierzchnie części chodników oraz 

podbudowę jezdni na odcinku ok. 80%. Jezdnia zostanie wykonana z kostki betonowej  

o szerokości 6.0m chodniki obustronne z kostki betonowej o szerokości 2.0m. 

„Budowa drogi ulicy Kalinowej” 

W ramach zadania wykonano do dnia dzisiejszego nawierzchnie chodników oraz jezdni na 

odcinku ok. 90%. Jezdnia została wykonana z kostki betonowej o szerokości 6.0m chodniki  

z kostki betonowej obustronne o szerokości 2.0m. 

„Budowa drogi od ul. Skowrońskiego do ul. Powstańców Śląskich”  

Zaawansowanie robót; 

- wykonano korytowanie jezdni i ciągów pieszo-jezdnych w 80%, 

- wykonano podbudowy z tłucznia jezdni i ciągów pieszo-jezdnych, osadzono krawężniki  

i obrzeża trawnikowe w 80%, 

- wykonano instalację odwodnienia drogi w 90%. Trwają prace związane z zbiornikiem 

retencyjnym. 

- wykonano instalację oświetlenia ulicznego i instalację teletechniczną w 80% 

„Budowa drogi ulicy Przemysłowej”.  

Realizowana w ramach RPO do dnia dzisiejszego wykonano  nawierzchnię chodnika (100%) 

oraz podbudowę jezdni na odcinku ok. 80%. Jezdnia zostanie wykonana o nawierzchni 

asfaltowej szerokości 6.0m chodnik jednostronny z kostki betonowej o szerokości 2.0m. 

Dokumentacyjnie została przygotowana „Przebudowa drogi ul. Legionów w Prudniku” 

obejmująca nową nawierzchnię jezdni, ciąg pieszo – rowerowy, miejsca postojowe dla 

samochodów osobowych, wjazdy do posesji, przebudowę skrzyżowań z ulicą Dąbrowskiego, 

Grunwaldzką oraz z drogami wewnętrznymi. 

 

14. Zgodnie z zaplanowanym w budżecie gminy podwyższeniem kapitału zakładowego 

Zakładu Usług Komunalnych uchwałą podwyższyłem  kapitał Spółki o kwotę 770.832,00 zł  

z dotychczasowej kwoty 1.978.831,00 zł dzielący się na 2.176 udziałów po 909,00 zł do 

kwoty 2.749.663,00 zł poprzez utworzenie 848 nowych udziałów po 909,00 zł każdy.  
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Podwyższony kapitał zakładowy Spółki wynosi 2.749.663,00 zł i dzieli się na 3.024 udziały 

po 909,00 zł każdy. Nowe udziały objęła – Gmina Prudnik.  

 

15. W dniach 28-29 czerwca w Górowie Iławieckim uczestniczyłem w X Festiwalu Miast 

Cittaslow. Ofertę naszego miasta na festiwalu prezentowały dwie pracownice Muzeum Ziemi 

Prudnickiej. Podczas zebrania władze krajowe przyznały Pani Alicji Twardowskiej – Jania 

specjalne wyróżnienie za szczególne zasługi i zaangażowanie dla promocji i rozwoju idei 

Cittaslow. Pani Alicja Twardowska – Jania wyróżniona została za niebywałą aktywnością  

w upowszechnianiu idei Cittaslow w południowej części naszego kraju.  W uzasadnieniu 

uchwały przyznającej Pani Alicji Twardowskiej – Jania wyróżnienie podkreślono, iż  Pani 

Alicja Twardowskiej – Jania jest  propagatorką zaszczepienia idei Cittaslow na prudnicki 

grunt.  Dzięki uporowi i determinacji idea sieci Cittaslow trafiła na podatny grunt w mieście 

Głubczyce, które również pomyślnie przeszło proces certyfikacji i jest członkiem sieci. 

W konkursie na najładniejszego ślimaka przygotowanego przez miasta zwyciężył Prudnik.  

W prace nad przygotowaniem ślimaka, które trwały dwa tygodnie, zaangażowała się grupa 10 

seniorów z Klubu „Senior +”.  Prudnicki ślimak został uszyty z juty a ozdobiły go ręcznie 

wykonane detale takie jak: kapelusz, kwiaty, domki oraz szarfa z nazwą miasta wyszyta 

haftem krzyżykowym.  

Warto podkreślić, iż Festiwal Miast Cittaslow odbędzie się w roku 2022 w Prudniku i będzie 

to jego już XIII edycja. 

 

16. 29 czerwca na Koziej Górze odbyły IV Mistrzostwa Ziemi Opolskiej w Nordic 

Walking się na dwóch dystansach 5 i 10 km w wielu kategoriach wiekowych. Na starcie 

stanęło prawie 150 wielbicieli chodu z kijami. Jest to już kolejna impreza nordic walking 

organizowana w gminie Prudnik i widzimy rosnące zainteresowanie tą dziedziną sportu. 

Podziękowania za organizację imprezy należą się stowarzyszeniu Wesoły Borsuk oraz 

Agencji Promocji i Rozwoju Gminy Prudnik. 

 

17. 28 czerwca odbyła się ostatnia impreza organizowana w ramach Marszałkowskiego 

Budżetu Obywatelskiego. Na turnieju siatkówki w Mieszkowicach pojawili się 

przedstawiciele i zawodnicy ZAKSY Kędzierzyn Koźle. Natomiast w samej rywalizacji 

zwyciężała drużyna z Rudziczki. Wszystkim organizatorom cyklu 9 imprez chciałbym 

serdecznie podziękować za włożony trud w ich organizację.  
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18. 30 czerwca Stadnina Koni w Prudnik organizowała na hipodromie w Chocimiu zawody 

konne w skokach przez przeszkody. W ramach zawodów rozegrany został konkurs o Puchar 

Burmistrza. Zwyciężczynią została pani Martyna Rydz. Gratuluję wszystkim zwycięzcom  

i organizatorom.   

 

19. 1 lipca ruszył nabór wniosków w programie „Rodzina 500+”.Od tego dnia wnioski można 

składać poprzez kanał bankowości elektronicznej, portal Emp@tia lub portal PUE ZUS, zaś 

od 1 sierpnia drogą tradycyjną wnioski można składać w nowej siedzibie OPS przy  

ul. Traugutta 10. 

 

20. Tegoroczne dni Prudnika rozpoczęły się 9 lipca Dniem Pieśni religijnej, podczas którego 

wystąpiły zespoły: Nad ziemią, Gospel Sound oraz Muzyczne Kartony. 10 lipca odbył się 

dzień historyczny, w ramach którego prudniczanie mogli uczestniczyć w  spacerze 

„Kolejowym Szlakiem” z Marcinem Husakiem oraz wziąć udział w wykładzie dyrektora 

Muzeum Ziemi Prudnickiej Wojciecha Dominika pt. „Jak w średniowieczu Prudnik 

zakładano w 740 rocznicę lokacji miasta”. Natomiast 11 lipca przy wilii franklów odbył się 

Dzień Turystyczny. Muzyczny finał dni naszego miasta miał miejsce 13 lipca na prudnickim 

rynku. Na rozpoczęcie wystąpiły czeski zespół FiHA oraz wokalistka Katerina Kosnovska. 

Publiczność rozgrzała wschodząca gwiazda Lanberry, a niesamowitej energii dostarczył 

zespoł  Lemon z charyzmatycznym wokalistą Igorem Herbutem. Na zakończenie wystąpiła 

legenda polskiej sceny muzycznej Krzysztof Cugowski wraz z Zespołem Mistrzów. 

Chciałbym serdecznie podziękować Prudnickiemu Ośrodkowi Kultury oraz wszelkim 

zaangażowanym w organizację podmiotom i osobom. 

 

21. Podczas święta naszego miasta przyznana została nagroda Diany, która może być 

przyznana instytucjom, firmom bądź osobom fizycznym, które w wyjątkowy sposób  

w różnych dziedzinach życia społecznego, gospodarczego i kulturalnego przyczyniły się do 

wspierania rozwoju naszej społeczności, jej tradycji oraz promocji gminy na arenie krajowej  

i międzynarodowej. Pierwszy raz w historii kapituła zadecydowała przyznać nagrodę 

przedsiębiorcy i tak statuetka Diany trafiła do rąk pana Krzysztofa Popyka, prezesa firmy 

Furniki. Firma, która działa na terenie gminy Prudnik uwodniła, że nie tylko potrafi zarabiać 

pieniądze, ale także dba o swoich pracowników, stale się rozwija, a także wspiera wiele 

wydarzeń kulturalnych i sportowych na terenie gminy Prudnik. Furnika jest jedną z tych firm, 
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które można przedstawiać jako wzór do naśladowania. Jeszcze raz serdecznie gratuluję 

wyróżnienia.   

 

22. Na terenie Prudnika stanęły kolejne kurtyny wodne urządzenia mają pomóc wszystkim 

przetrwać upały. Dwie z nich znalazły się przy pływalni Sójka a trzecia przy Banku 

Spółdzielczym na ul. Kościuszki. Natomiast na stałe w krajobraz miejski wpisały się nowe 

stojaki rowerowe, które zamontowane zostały w kilku punktach w centrum miasta (Rynek, 

Plac Szarych Szeregów, Ul. Jagiellońska). Liczymy, że nowe stojaki rozwiążą problem braku 

takiej infrastruktury w ścisłym centrum miasta. 

 

23. 6 lipca podczas święta 70-lecia OSP w Wierzbcu oddano do użytku wyremontowaną 

remizę. Miałem okazję dokonać oficjalnego otwarcia budynku, który oprócz malowania 

uzyskał także nową bramę wjazdową i powiększone zostało pomieszczenie główne.  Mam 

nadzieję, że nowa siedziba zadowala druhów OSP Wierzbiec i będzie im dobrze i długo 

służyła. 

 

24. 7 lipca w Niemysłowicach odbyła się uroczysta msza w intencji Polaków 

pomordowanych na Kresach. Po mszy delegacje złożyły kwiaty pod Pomnikiem Pamięci, 

który upamiętnia tragiczne wydarzenia we wsi Pużniki. Wydarzenia w Niemysłowicach 

wpisywały się także w ogólnopolskie obchody Narodowego Dnia Pamięci Ofiar Ludobójstwa 

dokonanego przez ukraińskich nacjonalistów na obywatelach II Rzeczypospolitej Polskiej, 

który przypada na 11 lipca. 

 

25. 3 sierpnia odbyła się kolejna edycja Międzynarodowego Jazz Festiwalu. Już po raz 13. 

prudniczanie mogli posłuchać Przed prudnicką publicznością wystąpili: Plast Band & Shata 

Qs, Old Metropolitan Band, Fortet  i Mili Morena, Adam Jarzmik Quintet feat. Szymon Mika 

oraz Beata Przybytek Band. Z tego miejsca chciałbym serdecznie podziękować Prudnickiemu 

Ośrodkowi Kultury za organizację, ale największe podziękowania i jednocześnie gratulacje za 

kolejną udaną edycję należą się dyrektorowi artystycznemu całego przedsięwzięcia panu 

Ryszardowi Czeczelowi. 

 

26. Od 26 do 28 lipca po raz kolejny odbywał się w Prudniku Zlot Motocyklowy 

organizowany przez OTM Prudnik. Jak zawsze mieliśmy okazję podziwiać paradę motocykli, 

dodatkowo w tym roku na prudnickim rynku odbyły się pokazy Stun Ride’u. Tradycyjnie 
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koncerty odbywały się na koziej górze i w tym roku publiczność rozgrzewali m.in.: cover 

band Metaliki a także exMaanam. 

 

27. W tym roku przypada setna rocznica powstania policji państwowej. 2 sierpnia w Opolu 

zorganizowano wojewódzkie obchody 100-lecia Policji. Zaś 14 sierpnia w Kinie Diana 

odbyły się powiatowe obchody, podczas których m.in.: wręczono awanse i odznaczenia. Z tej 

okazji gmina Prudnik podarowała prudnickiej policji dwa nowoczesne alkomaty. 

 

28. 15 sierpnia obchodziliśmy Święto Wojska Polskiego, z tej okazji dzień wcześniej 

uczestniczyłem w spotkaniu organizowanym przez prudnicki oddział Związku Żołnierzy 

Wojska Polskiego, podczas którego wręczona odznaczenia oraz awanse na wyższe stopnie 

wojskowe. Po spotkaniu delegacje przeszły pod pomnik  na placu Wolności, gdzie złożyły 

kwiaty. 

 

29. W dniu 19 sierpnia zmarła pani Janina Mokrska. Osoba znana  wielu prudniczanom  

i w sposób bardzo emocjonalny zaangażowana w pojednanie narodów polskiego i 

niemieckiego. Od 1990 roku  zaangażowana w partnerstwo Prudnika i Northeim.  

Z Northeim napłynęły do nas kondolencje oraz wspomnienia o Pani Janinie. Cześć jej 

pamięci. 


